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Krobia, dnia  18 sierpnia 2009 r. 

 

 

P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXIX/2009 
 

z   XXXIX sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i , 

w dniu  7 sierpnia 2009 r. w Urzędzie Miejskim  ul. Rynek 1.        

========================================================= 
                 godzina rozpoczęcia :    16.00 

                    godzina zakończenia :   18.00 

                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 11. Nieobecni radni :                      

R. Danek, J. Gałęzewski, P Marcinkowski, Z. Nowacki.   

                 Ponadto w sesji uczestniczyli : 

     ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi 

2. Misiaczyk Gerard            - z-ca Burmistrza 

                    3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia.  

                    4.   Zaproszeni goście.                 
                     
                    Porządek obrad sesji : 

                    ====================== 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3.   Interpelacje i zapytania radnych. 

4.   Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie :  

             a) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok, 

             b) określenia zasad udzielania pomocy finansowej na usuwanie wyrobów 

zawierających azbest – likwidacja skutków nawałnicy z dnia 23.07.2009 r.  

5.    Wolne głosy i wnioski. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Zakończenie. 
 

  Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, p. Burmistrza, pracowników Urzędu.       

                     Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 10 radnych, wobec czego  sesja 

jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał (nieobecni : R. Danek, J. Gałęzewski,                

P Marcinkowski, Z. Nowacki, M. Szpurka).   

Dzisiejsza sesja zwołana jest na wniosek p. Burmistrza w związku z koniecznością rozpatrzenia 

projektu uchwały dot. zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok. Wniosek o zwołanie sesji 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

       

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.   

Przewodniczący Rady : proponuję zmianę porządku obrad sesji o rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie określenia zasad udzielania pomocy finansowej na usuwanie wyrobów zawierających 

azbest – likwidacja skutków nawałnicy z dnia 23.07.2009 r.; jako pkt 4b. 

Zgłoszoną zmianę przyjęto jednomyślnie, głosowało 10 radnych. 

Porządek obrad sesji po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 10 radnych. 
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Ad. 3  Interpelacje i zapytania radnych. 
J. Bujakiewicz : 1. Po wczorajszym zebraniu Rady Sołeckiej w Nieparcie zwracam się z prośbą                 

o zamontowanie, bądź o wystąpienie do Powiatu bo jest to droga powiatowa w Nieparcie za 

kościołem, kratki odprowadzającej wodę opadową pomiędzy posesjami nr 9 a 10. Jest tam taki 

dziwny układ, potrzeba zamontowania kratki po stronie prawej idąc od kierunku kościoła do tego 

miejsca, a kanalizacja deszczowa jest po lewej stronie. Sprawa ta była już zgłaszana. Po 

ostatnich ulewnych deszczach odcinek jest nie przejezdny.  

2.  Niezależnie od tego, że napływ takich informacji jest z różnych miejscowości, ale proszę                         

o zwrócenie pisemnej uwagi Powiatowemu Zarządowi Dróg o zajęcie się odcinkiem drogi 

Niepart do drogi nr 434 przez  Dębinę, po ostatniej nawałnicy.  Katastrofa zwisających gałęzi 

stwarza niebezpieczeństwo. Jeżeli ktoś tą drogą nie jechał, to proponuję aby obejrzał ten teren. 

Uważam, że wymaga to wyraźnej interwencji w niektórych miejscach, bo chyba jest tylko 

kwestia czasu aby się coś wydarzyło.  

E. Dopierała : z otrzymanych materiałów wynika, że zabezpieczamy tylko środki z budżetu 

Gminy. Z informacji prasowych wiem, że miały być środki od Wojewody, bądź Starosty. Czy 

one wpłynęły, bo nie ma ich w zmianach uchwały. Czy p. Burmistrz, Starosta występował do 

Wojewody aby wystąpić do Rady Ministrów o zaliczenie naszych terenów określonych jako 

szczególne do odbudowy, usuwania wszelkich żywiołów, i lista ta może być uzupełniana na 

wniosek Wojewody. Można skorzystać z preferencyjnych kredytów, uproszczonych procedur 

przy odbudowie, możemy także wystąpić do Ministerstwa Edukacji o dofinansowanie 

poniesionych strat w budynkach oświatowych. Również rolnicy mogą występować o dopłaty 

oraz zniżki, można wiele skorzystać, łącznie z tym, że można zyskać 6 tys. zł na rodzinę od 

Rządu. Czy takie starania są czynione? 

I. Jóźwiak : dzisiaj p. przewodniczący nie powiedział swojej formułki, że interpelacja to sprawa 

ważna dla Gminy. Myślę, że jest to subiektywne odczucie i w moim subiektywnym odczuciu 

chciałbym powiedzieć o małej sprawie, o której w przeszłości mówiłem. W piątek rozmawiałem 

z delegacją z  Ponieca, która uczestniczyła w  pogrzebie w Krobi. Zwrócono uwagę, że Krobia 

jest brudna, pełno papierów i śmieci przy krawężnikach. Również inne osoby odwiedzające 

Krobię, zwróciły uwagę, że jest to ładne miasteczko, lecz bardzo brudne. W takich sytuacjach 

było mi wstyd i przykro. Jeśli można coś zrobić, może w roku przyszłym w celu poprawy 

porządku.  Niektóre posesje nigdy nie są porządkowane. W moim subiektywnym odczuciu 

wizerunek naszej Gminy jest bardzo ważny.         

Na salę obrad przybył radny M. Szpurka. 

L. Bem : składałem interpelacje dot. rozjechanych chodników na ul. Odrodzenia. Nie uzyskałem 

informacji o stanie sprawy. Jadąc do Potarzycy, skręcając do Posadowa również jest chodnik 

uszkodzony na zakręcie.  Proszę o zwrócenie uwagi na takie miejsca. 

M. Szpurka : jest problem z uregulowaniem stanu prawnego drogi w Chwałkowie przy mojej 

posesji. Geodeci podczas wytyczania działek stwierdzili, że jedna połowa drogi jest przez nas 

wykupiona, a druga jest prywatna p. Woźnego. W takiej sytuacji nie mamy prawa wjazdu na 

swoje posesje. Należy sprawdzić stan własności drogi.  

Przewodniczący Rady : w dniu 26 lipca wpłynęła na moje ręce interpelacja radnego                           

J. Bujakiewicza, która przekazałem p. Burmistrzowi.      

 

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwały w sprawie :  

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok.  

Projekt uchwały, uzasadnienie oraz autopoprawkę, stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym i po 

przeanalizowaniu wszystkich zmian budżetu wydała opinię pozytywną. 
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Ł. Kubiak : jak wglądała praca Ośrodka Pomocy Społecznej w tym trudnym okresie po przejściu 

nawałnicy. Jak rozwiązywano problemy i w jaki sposób składano wnioski o pomoc?   

M. Roszyk : mogę pochwalić pracowników OPS ponieważ w sobotę i niedzielę po nawałnicy 

docierały z pomocą do osób poszkodowanych. Pomoc polegała na zabezpieczeniu uszkodzonych 

budynków. Od poniedziałku przyjmowano wnioski o zasiłki celowe, których złożyło już ok. 100 

osób poszkodowanych. Nadal pracownicy Ośrodka zaangażowani są w pracy w zakresie 

sporządzania protokołów szkód, również na miejscu u poszkodowanych.  

Ł. Kubiak : wpływają wnioski, a jak będzie trwać procedura wypłacania zasiłków? 

M. Roszyk : wnioski oraz protokoły wpływają do Ośrodka i po ocenie szkód wydane zostaną 

decyzje o przyznanym zasiłku, wg kryteriów zarządzenia Burmistrza.  

K. Perdon: jaki przedział kwotowy zasiłków został określony? 

M. Roszyk : przedział od 150 – 7 tys. zł, zależnie od wielkości szkód i ubezpieczenia.  

Przewodniczący Rady : jakie czynniki będą brane przy wypłacaniu zasiłków? 

M. Roszyk : szkody budynków mieszkalnych, inwentarskich, dachów, konstrukcji. 

K. Perdon : przy szkodzie wartości 1.500 zł zasiłek wyniesie 10 %. Czy również przy szkodzie             

wartości 7 tys. zł zasiłek wyniesie 10 %. 

Burmistrz : wg ustalonego kryterium przy całkowitym zerwaniu pokrycia dachowego zasiłek 

wyniesie 7 tys. zł. Natomiast doraźna pomoc osobom najbardziej poszkodowanym została już 

udzielona.  

A. Miałkowski : czy były już wypłaty? 

M. Roszyk : w jednym przypadku wypłacono zasiłek na zakup folii. 

A. Miałkowski : jak długo trzeba czekać na realizację następnych wypłat? 

M. Roszyk : po skompletowaniu pełnej dokumentacji będą wypłacane niezwłocznie.                         

W niektórych przypadkach konieczne będzie uzupełnienie informacji o kwotach odszkodowań 

budynków ubezpieczonych.  

E. Dopierała : również zniszczone zostały budynki gminne. Czy zostały określone priorytety 

wykonania napraw? 

Burmistrz : środki na mienie komunalne są w budżecie zapisane i zostały już uruchomione.                  

15 tys. zł zostanie przekazane z Powiatu na naprawy tych obiektów. Wszystkie te szkody zostały 

zgłoszone do ubezpieczyciela.  

A. Olejnik : wypłacona zostanie kwota 50 tys. zł jako zadatek z firmy ubezpieczeniowej.  

K. Perdon: czy wśród poszkodowanych są osoby, które potrzebują także środki jako zadatek                  

i czy wszystkie szkody zostały zabezpieczone? 

M. Roszyk : nie ma takiej potrzeby, budynki uszkodzone są zabezpieczone.  

E. Dopierała : jak wysoka jest kwota szkód? 

Burmistrz : wg sporządzonej przez pracowników Urzędu ewidencji to poszkodowanych zostało 

ok. 400 rodzin. Niektóre osoby jeszcze nie podały wielkości poniesionych strat. Aktualnie 

szkody oszacowano na kwotę 3.800.000 zł, w mieniu osób indywidualnych.   

I. Jóźwiak : czy będzie możliwość uzyskania środków zewnętrznych na odtworzenie 

zniszczonego drzewostanu? Bardzo duża liczba drzew została zniszczona, również na alejach.            

W samych Pudliszkach  kiedyś było ok. 212 ha zadrzewień.  

Burmistrz : podjęto już pewne działania w tym zakresie. 

Z-ca Burmistrza : w dniu wczorajszym został złożony wniosek do Wojewody Wielkopolskiego   

o środki unijne z tzw. funduszu solidarności. Niestety bardzo mało można środków z tego 

funduszu pozyskać, ponieważ wyklucza trzy rodzaje szkód tj. ingerencje w mienie prywatne, 

szkody rolnicze i szkody ubezpieczone. Przesłano szkody drzewostanu mienia gminnego,                 

ok. 300 drzew na terenie Gminy.  

Burmistrz : zwrócimy się również do Funduszu Ochrony  Środowiska o środki na zadrzewienia              

i jego odtworzenie. Kwota 15 tys. zł z Powiatu zostanie przeznaczona na zabiegi pielęgnacyjne 
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drzewostanu. Również Urząd Marszałkowski przeznaczył dla naszej Gminy środki w kwocie 

316 tys. zł. 

I. Jóźwiak : czy na usuwanie połamanych drzew wydatkowane będą środki poza budżetem 

Gminy? W innych Gminach tereny po nawałnicy są uporządkowane.  

Burmistrz : np. Gmina Gostyń zleciła wykonanie innej firmie zewnętrznej i przeznaczono na to 

100 tys. zł. Na terenie naszym większość to drogi powiatowe i wojewódzkie. Drogi gminne 

porządkowane są przez pracowników grupy remontowej. Natomiast odnośnie środków                           

z Województwa to została jeszcze podpisana umowa i nie wiadomo na jaki cel będą te środki.  

Prace porządkowe na drogach gminnych realizowane są sukcesywnie.  

K. Perdon : należy zwrócić się do WZDW o porządkowanie uszkodzeń. 

A. Olejnik : w najbliższym czasie będzie podpisana umowa na usunięcie ok. 70 najbardziej 

uszkodzonych drzew na drodze wojewódzkiej.   

E. Dopierała: mieszkańcy mieli możliwość zabierania uszkodzonych drzew, ale uważam, że 

należało pozostawić porządek 

Burmistrz : część osób usuwała drzewa, lecz część tylko bez gałęzi, pozostawiając teren nie 

uporządkowany. W pasie leśnym nie można było zabierać uszkodzonych drzew.  

K. Perdon : jeśli zabrano drewno, to należało teren uporządkować. 

Burmistrz : w Pudliszkach było to bardzo zorganizowane i również teren uporządkowano. 

A. Olejnik. : poprzez możliwość zabierania powalonych drzew przyspieszyło to oczyszczanie 

gminy z zalegającego drewna. Poprzez pomoc strażaków, pracowników grupy oraz 

mieszkańców możliwe było szybkie uprzątnięcie dróg. Zlecone prace podnośnika oraz pilarzy 

usprawnia dalsze prace na drogach gminnych i parkach. 

I. Jóźwiak : nie byłby problem z zalegającymi gałęziami, lecz jest kwestia jego zgromadzenia                        

i rozdrobnienia. 

Burmistrz : gałęzie zgromadzone są na placu p. Andrzejewskiego i w cegielni w Pudliszkach.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 11 radnych.   

Uchwałę Nr XXXIX/311/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 7 sierpnia 2009 r.                                

w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na 2009 rok; przyjęto jednomyślnie, 

głosowało 11 radnych. 
 

b) określenia zasad udzielania pomocy finansowej na usuwanie wyrobów zawierających 

azbest – likwidacja skutków nawałnicy z dnia 23.07.2009 r.  
Przewodniczący Rady  przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. 

K. Perdon : czy podjęcie tych zmian będzie priorytetem skutkującym tym, że w pierwszej 

kolejności będą miały dofinansowanie osoby poszkodowane, czy idzie to normalnym trybem? 

Burmistrz : program zasadniczy realizowany jest przez Powiat, który określa określone kryteria. 

Powiat na dzień dzisiejszy środki, które pozostały oraz dodatkowe 50 tys. zł przeznacza na 

dofinansowanie skutków nawałnicy. Jest to program dodatkowy poza głównym gminnym dla 

osób poszkodowanych nawałnicą, posiadających pokrycia azbestowe. W puli środków 

powiatowych pozostało dla naszej gminy ok. 14 tys. zł.  

I. Jóźwiak : w załączniku nr 1 określono, że środki będą wypłacane w 100 % kosztów 

przeprowadzonego zadania. Jak to w przyszłości będzie kontynuowane, w jakich procentach. 

Burmistrz : program usuwania azbestu docelowo realizowany będzie do roku 2032. Osoby, które 

będą usuwać takie pokrycie mają możliwość uzyskania dofinansowania. Zgodnie z prawem 

osoby, którym dach azbestowy spadł pod wpływem wiatru nie mogą go położyć ponownie. 

Zmuszeni są oni do naprawy i położenia nowego pokrycia. Koszty finansowania dotyczą tylko 

transportu i utylizacji azbestu. Program podstawowy natomiast obejmuje dofinansowanie 30 %. 

Niestety wiele azbestu trafia na drogi i uważam, że należy temu przeciwdziałać poprzez właśnie 

wprowadzenie programu.  

I. Jóźwiak : czy program dotyczy  osób fizycznych? 
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Burmistrz : program powiatowy obejmuje również mienie gminne. Pomoc w tej uchwale dot. 

tylko osób fizycznych.  

Salę opuścił radny M. Duda.  

Uchwałę Nr XXXXI/312/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 7 sierpnia 2009 r.                                

w sprawie określenia zasad udzielania pomocy finansowej na usuwanie wyrobów zawierających 

azbest – likwidacja skutków nawałnicy z dnia 23.07.2009 r.; przyjęto jednomyślnie, głosowało 

10 radnych.  
 

Ad. 5  Wolne głosy i wnioski.     
J. Bujakiewicz : przez cały okres trwa analiza działań, wyciągania wniosków dot. oceny systemu 

powiadamiania, zabezpieczenia, reagowania. Z tego zrodzi się pewnie korekta wielu działań 

zarządzania w takich sytuacjach. Zasadnym jest postawienie pytania pod adresem p. Burmistrza                 

i zespołu wokół niego działającego w jakim terminie możemy oczekiwać informacji o potrzebie 

wprowadzenia jakiś zmian, być może w zakresie doposażenia służb do tego przeznaczonych, 

straży pożarnych, grupy remontowej. Będzie się to wiązać z koniecznością poniesienia 

dodatkowych wydatków. Nie wiadomo kiedy ponownie znajdziemy się w takiej trudnej sytuacji 

i uważam, że jest potrzeba rozmowy o zamierzeniach.  

L. Bem : do czego ma służyć system nagłaśniający? Nie jest to system dobry, nie ma możliwości 

dobrego odbioru. Mówienie o historii nie powinno być przekazywane w ten sposób. 

Informowanie o sytuacji pogodowej i zagrożeniach to dobry sposób powiadamiania 

mieszkańców. 

I. Jóźwiak : bardzo dużo studzienek jest zanieczyszczonych po nawałnicy, należy je oczyścić.  

W różnych miejscach widoczne są bezpańskie psy, w okolicach obwodnicy, Chwałkowa, 

Potarzycy. Trudno było określić czy mają one właściciela. Czy w takim przypadku mamy jakiś 

system powiadamiania. Kolejny problem to sprawa odszczurzania miasta. Prowadząc akcję 

należy dotrzeć do wszystkich, musi to mieć skalę całego terenu.  
 

Ad. 6  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
Burmistrz : przyjrzymy się sprawie dot. zamontowania kratki odprowadzającej wodę                             

w Nieparcie. Odpowiadając na  inne pytanie dot. kanalizacji deszczowej w Krobi rozwinę ten 

temat, obejmuje to także wszystkie kanalizacje przy drogach we wszystkich miejscowościach. 

Sprawdzimy jakie istnieją możliwości techniczne aby problem rozwiązać. 

Zwrócimy się do PZD o uporządkowanie drogi w Nieparcie w pierwszej kolejności. 

Odnośnie kwestii pomocy finansowej to przedstawia się następująco : 

- 15 tys. zł zostało przekazane przez Powiat Gostyński, z przeznaczeniem na zakup urządzeń, 

usuwanie szkód, zabiegi pielęgnacyjne drzew i krzewów oraz remonty budynków komunalnych, 

- Sejmik Województwa Wielkopolskiego podjął uchwałę dot. pomocy finansowej dla naszej 

Gminy  w kwocie 316 tys. zł, lecz środki zostały ograniczone z przeznaczeniem na odtworzenie 

czy remont dróg gminnych. Umowa jeszcze nie została podpisana, natomiast skierowaliśmy 

pismo o dokonanie zmian w tym zakresie. W pierwotnych rozmowach przedstawialiśmy,  że 

największe szkody były w mieniu prywatnym w całym powiecie i tą pomoc finansową 

planowano przeznaczyć na zasiłki celowe. Takie też kryterium zostało przyjęte przy podziale 

tych środków finansowych. Najbardziej sensownym będzie zawarcie porozumienia z Powiatem                

i wykonanie naprawy drogi w Bukownicy.  

- odnośnie ustalenia przez MSWiA stanu klęski żywiołowej to takie inicjatywy zostały podjęte 

przez gminę i Powiat. Osobiście Wojewoda odwiedził teren aby zapoznać się ze skalą strat                    

i sytuacją po nawałnicy. W związku z podjęciem starań o stwierdzenie klęski żywiołowej 

przeprowadzana jest procedura szacowania strat. Decyzję podejmuje Ministerstwo na wniosek 

Wojewody Wielkopolskiego, który ocenia, że zachodzą przesłanki wynikające z ustawy 

pozwalające na określenie klęski żywiołowej. Na tą decyzję musimy czekać.  
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E Dopierała : do Wojewody muszą się zgłaszać Gminy, które były dotknięte klęską. Próg po 

przekroczeniu, którego gmina lub powiat mają prawo ubiegać się o pomoc to straty w mieniu, 

które przekraczają 5 % dochodu własnego gminy w roku poprzedzającym klęskę. Myślę, że 

warto ponieważ tej odbudowy będzie potrzebowało wiele budynków. 

Burmistrz : zależne jest to od skali uszkodzeń, na naszym terenie obejmuje więcej miejscowości. 

My wystąpiliśmy z pismem do Powiatu o ustalanie stanu klęski żywiołowej, który działa dalej. 

Również z pismem wystąpiła Gmina Poniec w zakresie miejscowości Dzięczyna.  Kwestia 

decyzji wiąże się z zaangażowaniem środków budżetu państwa. Decyzja należy do organów 

administracji rządowej. Po przygotowaniu bilansu protokołu strat dane przekazane zostaną do 

Urzędu Wojewódzkiego. 

Ł. Kubiak : środki, które przeznaczył Sejmik nie możemy przeznaczyć na usuwanie strat. Ważna 

jest teraz komunikacja pomiędzy samorządami w zakresie możliwości wykorzystania tych 

środków. 

Burmistrz : wg informacji pomoc przeznaczona ma być na infrastrukturę komunikacyjną. 

Działanie Powiatu jest jak najbardziej adekwatne do sytuacji.  

E. Dopierała : czy uszkodzone zostały obiekty oświatowe? 

Burmistrz : podjęto odpowiednie działania w zakresie naprawy uszkodzonych budynków i do 

końca sierpnia wszystkie obiekty zostaną uruchomione. 

c.d. odpowiedzi na interpelacje i zapytania : 

Burmistrz : przyda się więcej czystości w naszej Gminie i w tym zakresie podjęte zostały 

działania do projektu budżetu dot. zakupu sprzętu. 

A. Olejnik : prace inwestycyjne realizowane w mieście spowodowały nieporządek na ulicach. 

Ulice Powst. Wlkp. i Poznańska jest porządkowana przez pracowników. Zakupiony zostanie 

ciągnik i zamiatarka  uliczna oraz zespół kontenerów.  

I. Jóźwiak : należy egzekwować od mieszkańców utrzymanie porządku wokół swoich posesji. 

Natomiast właściciele sklepów zapełniają kosze na Rynku. 

Burmistrz : działania ze strony Urzędu to jeden aspekt, a mieszkańcy to drugi.  

J. Bujakiewicz : uzyskałem informacje od sołtysa, że na posiedzeniu Rady Sołeckiej podjęto 

działania dot. adaptacji pomieszczeń nad świetlicą w Nieparcie na projektowane mieszkania 

socjalne. Czy w kontekście pracy jaka tam jest przewidziana aktualna jest naprawa elewacji 

budynku co zapisano w budżecie, czy wykonana zostanie dopiero po adaptacji?  

A. Olejnik : remont zaplanowany był zgodnie z wnioskiem osób, które korzystały ze świetlicy 

Deklaracja była taka żeby remont wykonać wspólnie, zabezpieczyć część środków w 50 %.                

Po zerwaniu umowy dzierżawy wykonanie elewacji nie będzie możliwe wg zabezpieczonej 

kwoty. Czekamy na zakończenie prac adaptacyjnych i na kosztorys prac. 

Burmistrz : ustalono sprawcę uszkodzonych chodników na ul. Odrodzenia, który zadeklarował 

wykonanie naprawy. Jeśli nie zostanie to wykonane podjęte zostaną dalsze działania. 

Odnośnie chodnika w Potarzycy podjęte będą działania jego naprawy przez Powiat. 

Sprawdzimy stan prawny drogi w Chwałkowie, jeśli połowa drogi jest gminna, to musi to być 

uregulowane do stanu pierwotnego.  

Ocena globalna zabezpieczenia, reagowania kryzysowego oczywiście zostanie przygotowana                   

i przedstawiona państwu w okresie projektowania budżetu. Będzie się to wiązało w mojej ocenie 

z zaplanowaniem zasadnych wydatków. System reagowania kryzysowego jest jednym                         

z priorytetów koniecznych do zrealizowania. Nawałnica pokazała, że należy podjąć odpowiednie 

działania. Syrena  będzie wykorzystywana do przekazywania informacji. Podjęte zostały 

działania oceny kosztów finansowych zamontowania kolejnej syreny w Pudliszkach oraz 

systemu powiadamiającego w sołectwach. Syrena zastosowana   będzie do powiadamiania                    

o warunkach atmosferycznych i innych informacjach.  Zdecydowano o przekazaniu krótkiej 

informacji o rocznicy Wybuchu Powstania Warszawskiego. 
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Studzienki kanalizacji deszczowej są jest jednym z problemów Gminy. Ich stan jest bardzo zły                   

i konieczne będzie wykonanie remontu. Natomiast kanalizacja taka służy do odprowadzania 

wody  z dróg. Wiele samorządów wprowadza opłatę za odprowadzanie takich wód. 

Jeśli mamy informację o bezpańskich psach, to zostają one zabezpieczane. Myślę, że część                   

z nich ma właściciela. Prowadzone są regulacje znakowania psów, lecz jest to związane ze 

środkami finansowymi i zarządzaniem. Uważam, że zasadne byłoby powołanie strażnika 

miejskiego w Gminie. Działania odnośnie odszczurzania musiałyby być powszechne.  

 

Ad. 7 Zakończenie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk: dziękuję wszystkim za przybycie             

i zamykam XXXIX sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

         Protokół sporządziła :                                                    

            Aurelia Sikorska              

 
 

 


